
1，   打开充电盒，耳机出仓，左右耳自动开机并自动TWS组队,组队成功后，主机
        红白灯交替慢闪，从机5s闪一下.

触摸控制

音乐模式 播放/暂停 双击L或R

上一曲/下一曲 左耳长按1S
/右耳长按1S

来电模式 接听电话/挂断电话 双击L或R

拒接电话 长按1S拒接

免责声明
本使用手册没有任何形式的担保、  立场表达或其他暗示,  本使用手册所提到的
产品、规格及信息仅供参考,  内容亦会随时更新于网页，  恕不另行通知。

保修声明:
就本文件附随的产品做如下保证: 如产品在您购买日起十二(12 )个月(“保修期”)
内， 在正常使用情况下因质量瑕疵发生损坏， 能修理的免费修理;  经厂家确认无
法修理的,  免费更换;  修理成百换后的产品,   在剩余保修期(最短不少于30天)内
继续享有保修。购买日以销售发票日期为准;   如无法确定购买日,  则保修期自产
品生产日期起按十三(13)个月计算。

如申请保修,  请先致电产品服务热线,  并按我们指示的方式执行 。 申请保修时,
您需要提供准确、 完整和清晰填写的有效销售发票。

以上保证不适用于下列情况 :
1.超过三包有效期的 ;
2.涂改保修卡 、产品编码与产品本体不符 ;
3.因误用、滥用或不适当的运输、使用、维护或保管而导致的故障或损坏 ;
4.因不可抗力(如地震、战争、火灾等)或意外导致的故障或损坏 ;
5.拉链、塔扣因受力过大而损坏 ;
6.因承载过重造成的脱线或撕裂 ;
7.任何因尖锐物体造成的损坏 ;

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a
Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits
are designed to provide reasonable protection against harmful interfer-
ence in a residential installation. This equipment generates, uses and can
radiate radio frequency energy and, if not installed and used in
accordance with the instructions, may cause harmtul interterence to radio
communications. However, there is no guarantee that interference will not
occur in a particular installation. |f this equipment does cause harmful
interference to radio or television reception, which can be determined by
turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct
the interference by one or more of the following measures:
- Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to
  which the receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/ TV technician for help.

1.  How to enter binaural stereo mode from monaural mode
a.  When you only use the right ear,  take out the left ear from the charging 
     box and automatically enter the binaural stereo mode.Music is sent from 
     the left and right earphones simultaneously.
b. When you only use the left ear, take out the right ear from the charging 
     box and automatically enter the binaural stereo mode.Music is sent from 
     the left and right earphones simultaneously.
2. How to enter monoaural mode from binaural mode stereo mode.
a. When you put your right earbud into the charging case, the left earbud
     will continue playing music.
b. When you put your left earbud into the charging case, the right earbud
     will continue playing music.
3. The earbuds cannot reconnect to my device automatically.
a. a. Make sure that the Bluetooth of the mobile phone is turned on, take 
     out the compartment, and restart the headset.
     the cover, and turn on the headset again.
b. If the white light of the left and right ears is always on, it means that the 
     headset has been connected to other mobile phones. Turn off the 
     Bluetooth of the mobile phone connected to the headset. The red and
     white lights of the master flash alternately and slowly, and the white 
     lights of the slave flash once every 5s. The headset automatically enters 
     the pairing mode, and then uses the current Just search for the connection 
     on your phone.
c.  Directly restore the headset to the factory settings, use the current mobile 
  
 
    

 to flash slowly together, the earbuds turn to pairing mode.

游戏模式 正常模式/无延迟模式 四击L或R

*备注:  1  R/L耳机功能不相同，  无论是单耳模式还是TWS模式，  左右耳功能不同，  单耳使用只有一半的功能.
              2  支持Siri,   Google assistant,   Alexa等语音助手.

开机

关机

当第二个电话进来时

-耳机从盒内拿出，耳机自动开机.

-耳机放入充电盒，耳机自动关机.

-双击接听新的来电并保留原有通话;
-长按1S拒接第二个电话;
-接听第二个电话后，  双击保留当前电话并切换到另一个电话，三击挂断当前电话.

充电
耳机放回充电盒.

为耳机充电

当耳机低电量时，  耳机会播报低电量提示音提醒充电.
耳机放入充电盒后，耳机自动关机并且充电，充电红灯长亮，耳机满电灯不亮.

恢复出厂设置
当两个耳机无法组队或蓝牙连接时，  尝试按下面说明恢复出厂设置.

1.耳机从仓内取出， 手动长按8s把耳机关机.

3.另一只耳机重复以上步骤.
4.红白灯交替快闪， TWS耳机开始组队， 组队成功后，主机红白灯交替慢闪，从机
    5s闪一下.

常见问题
1.如何从单耳模式进入双耳模式立体声模式

a.当你只是用右耳时,  从充电盒取出左耳，  自动进入双耳模式立体声模式，  音
    乐同步从左右耳机发出.
b.当你只是用左耳时,  从充电盒取出右耳，  自动进入双耳模式立体声模式，  音
    乐同步从左右耳机发出.

2.如何从双耳模式立体声模式进入单耳模式.

5.如果耳机无声音

    尝试重新连接耳机，  来改善此问题.
    把耳机放入充电盒，  重新打开,如果无法改善此问题,   请尝试恢复出厂设置.

6.无法开机

a.把耳机重新放入冲电仓，确认耳机在仓内，没有晃动.
b.关盖，然后给冲电仓冲电，冲一段时间后，再次拿出尝试激活耳机.

安全规则

2.长按8s后，  松手耳机会重新开机，红白灯常亮1S,  之后会红白灯交替快闪， 恢
    复出厂设置成功.

a.把右耳机放入充电盒,  自动切换为单耳模式,   只有左耳播放音乐.
b.把左耳机放入充电盒,  自动切换为单耳模式，  只有右耳播放音乐.

3.耳机无法自动回连你的手机时.

a.确定手机蓝牙是否打开，  拿出仓，  让耳机重新开机.
b.如果左右耳白灯常亮， 说明耳机已经连接其他手机， 关掉已经连接耳机
    的手机的蓝牙， 主机红白灯交替慢闪，从机白灯5s闪一次， 耳机自动进入
    配对模式，  然后用当前手机搜索连接即可.
c.直接让耳机恢复出厂设置，  用当前手机重新搜说连接前手机重新搜说连接.
4.如果左右耳机无法连接，  请把左右耳机放入充电盒，拿出充电盒左右耳机自
    动TWS组队并同步闪烁,  进入配对模式. 如果以上操作无效, 请尝试恢复出厂
    设.

1, Open the charging box, the earphones are out of the warehouse, the left 
    and right ears are automatically turned on and the TWS team is
    automatically formed. After the team is successfully formed, the host The
    red and white lights flash alternately and slowly, and the slave flashes
    once for 5 seconds.

Product Overview

 Type -C USB

Indicator Light

What's in the Box
E03 Earbuds

E03 Charging Case

Type- _C USB Cable

User Manual

How to Pair

2,  Select“E03"under bluetooth menu successful.

E03

3, Congratulations that your " E03" earphone has been successfully
     connected. You can take it out and use it alone, or you can use two 
     earphones together to enjoy music. The indicator light goes out when 
     you play music.

4,  When you use it again, you only need to take the headset out of the 
     charging box, the headset can automatically connect back to the last 
     connection device of.

5, Connect to a New Device 
     When you want to connect to a new device, disconnect this connec-tion,
     the earbuds will turn to pairing mode.

Music Mode Play / Pause Double click L or R

Previous / Next Press the left ear for 1s/
Press the right ear for 1s

Phone Mode Answer / End call

Refuse to answer a call

Double click L or R

Long press 1S to reject

* Note: 1. L earphones have different functions. Whether it is in monaural mode or TWS mode, the 
                  left and right ears have different functions. Single ears have only half of the functions .
              2. Support Siri, Google Assistant, Alexa， Etc.

Boot up
-The headset is taken out of the box, and the headset is automatically 
  turned on.

Power off

-Put the earphone into the charging box, and the earphone will 
  automatically shut down.

If you are in a call and another call comes in

- Double tap to answer the new call and keep the original call;

- Long press 1s to reject the second call;
 
- After answering the second call, click to keep the current call and switch to
   another call, and three clicks to hang up the current call.

Put the headset back into the charging box

When low battery, the voice announcement will remind you to charge
every 5 minutes.
The case indicators will breathing slowly when the earbuds are properly
put in charging case and being in charge. LED turns off on case once
the charging is complete.

3. One to mienee, abone or improper traneportation, one, maintenance or
     otorage of the caoee
     Failure or damage;
4. Failore or damage cuoned by force majeare (each an earthgoake, war,
     hre, etc.) eraccident. Bad;
5. Zipper, tower bockle damage doe to ecceenive force;
6. Unwinding or tearing doe to overloading;
7. Aey damage cauned by nharp ebjectn;
8. Prodocte that ehow nigne of bornieg or feeding;
9. Oamage canned by unauthorized dinaeeemhly or alteration;
10. Aging, discoloration, wear and tear, cracking and other wear and tear
       that occore during normal one of the product.

11. Thin warranty in void if the original identit cation label of the prodoct in
      altered or deetroyed.
      The cempleteneen and wewetic perfection of the Prodect and 
      accompanying materiale are not warranted.
      On- -cite inepection and dinpote any dincrepancien.
      The above warrantien are the entirety of nor product warrantien, which
      apply only in mainland China.
      Nothing ie thin docowent eftectn cennomer dghtn that cannot be 
      eccloded or limited ender the law.
      L ee.
      After- -nalen nervice: 0755 -22674600
      Email:earbus@ear-bus.com

Warranty statement

Federal Communication 

FCC Caution

FCC Compliance Statement

FCC Radiation Exposure Statement

FAQ

     
    phone to search for the connection before the mobile phone to search 
    forthe connection again.
4. If the left and right earphones cannot be connected, please put the left 
     and right earphones into the charging box, take out the charging box,and
     the left and right earphones will automatically team up with TWS and flash
     synchronously to enter the pairing mode. If the above.
     operation does not work, please try to restore the factory settings.
5. No sound from left/ right earbud.
    Please put your earbuds into the charging case, and then take out them
    again. If still not solve this problem, please carry out restoring the factory
    settings(Page 7), and then put your earbuds into charging case and then
    take out them again. 
6. Can't turn on my earbuds
a. Put the headset back into the charging compartment and make sure that
     the headset is in the compartment without shaking
b. Close the cover and charge the charging compartment. After charging for 
     a period of time, try to activate the headset again.

Touch Control

Charging

Warranty statement

Disclaimer
There ere no warrantien, eoprenninno of ponition or other implication of any
kind that fhio manual of one in
The prndnctn, npecificafinen end information mentioned ere for reference
only end are enhiect to change mithont notice.
WARRANTY NOTICE:
The fnllnwing marranty in mede mifh renyect to fhe yrndnct(n) included in
thin dncumenf: If the prnduct(n) in/are marranted fnr e perind of twelve (12)
mnnfhn from the detent ynnn purchene, the prnduct(n) mill he marrented for u
ye/nd of two (2) mnnthn.
(the“Warranty Perind" ), under nnrmel une, due tn defectn in quulity that cen
be reyaired.
Repuir tree of churge; it the munutucturer cenhrmn that the prodect cannot
be repaired, it mill be replaced free nf charge: after repair or replacement of
the yrndoct
The warranty will continue for the remainder nf the warranty yerind (minimum
of 3ft dayn). Purchane date in baned on the date of nale. The date of the ticket
nhall yrenail; it the date ot porchane cue net be determined, the warranty
period from the date of production of the product acwrding to thirteen deyn.
.(13) Mnnthn calculation.
To apply for warraety, pleane fret call the product nervice line and fellow our
inotructions.
To claim the warranty, you will need to provide a valid nalen inneice that in
accarate, complete and legihly flied not.
The above warranty does not apply )o the following cases:
1. over the three pack calidity period:
2. Altered warranty card, product code dnen not match the prodect itself:

产品简介 4 ,  再次使用的时候，  你只需要把耳机拿出充电盒,耳机可以自动回连上次连接
       的设备.

Game mode Normal mode/
no delay mode

Four-click L or R

Charging the charging case
Fully charged, four lights are always on

100-70%
70-50%  
50-25% 
25-0% 

3 lights are always on
2 lights are always on
1 light is always on
1 light flashes

Try to reset as following instructions when two earbuds are unable to
connect:
 
1.Take out the earbuds from the charging case, keep the L .&R white light
   flash together for 5 minutes, and the earbuds turn off.
2.The L &R earbuds do the following operations in turn. Put the earbud into
    the charging case, close the charging case and open again. The light of
    the earbud flash slowly. After double tap the earbud, the light changes to
    flash quickly. Double tap again, the light will always on for one second, 
    Factory data reset is complete.' Take out the earbud to keep' T WS pairing 
    mode.
3.Then the L &R earbuds will TWS pairing successully, the light flash will turn

Factory data reset

Any Changes or modifhcations not expressly approved by the party set
forth for an uncontrolled environment. Responsible for compliance could
void the user's authority to operate the equipment.

2 ，  在手机蓝牙列表里选择新的设备“ E03 ”连接，  即可配对成功.

E03

3 ，  恭喜你的“E03”耳机已经连接成功,  你可以单独拿出使用,  也可以
        两个耳机一起使用欣赏音乐,  播放音乐时指示灯熄灭.

包装内容
OMTHING E03    耳机                                                                                                           X 2

OMTHING E03    充电盒                                                                                                      X 1

Type- -C USB 充电线                                                                                                      X 1

用户指南                                                                                                                              X 1

如何配对

5 ，  连接新设备
        如需连接新设备,只需要断开已连接设备蓝牙,  耳机自动进入配对模式，  新
        设备搜索蓝牙列表连接即可使用.

为充电盒充电状态

100-70%
70-50%  

使用规则
1.请勿以任何理由拆除或改装耳机，  则可能导致耳机故障，  些都不在保修
    范围。
2.请勿将设备放入水中浸泡，  否则会造成设备严重损坏，  由此造成的损失
    制造商不予以保修。
3.请勿将设备置于温度过高或过低(75°C以上或者- -40° C以下)的环境中。
4.请避免靠近儿童或动物的眼睛使用设备指示灯。
5.本产品内含有细小零件，  请勿吞食以免发生窒息危险，  不适合三岁以下
    儿童使用。
6.请勿在雷暴天气下使用该设备，  雷暴可能导致设备工作不正常，  并增加
    触电危险。
7.若长期不使用请将电源关闭，  避免电池过放损坏。

电池警告
1.此产品内置锂电池，  禁止拆解，  撞击，  挤压或者投入火中。
2.请勿置于高温环境中，  或暴露在强烈的日照下，  以免爆炸。
3.若出现严重鼓胀,  请勿继续使用。
4.按照当地法规处理电池，  不要当做家庭垃圾处理。
5.除非使用手册里另有说明，  否则用户不得自行取出或者更换产品的电池。
    进行此类操作存在危险可能会损坏产品。

8有烧损或水浸迹象的产品;
9.因擅自拆改导致的损坏;
10.产品正常使用过程中发生的老化、脱色、磨损、破裂和其他损耗。
11.如产品原有标识标签被更改或损毁,本保证将失效。产品及随附
      物料的齐备和外观完好不属于保证范围，您应在接收产品时当场检
      验并对任何不符提出异议。

以上保证是我们就产品做出的全部保证，且仅在中国大陆地区境内
适用。本文件的任何内容均不影响根据法律规定不能排除或限制的
消费者权利。

售后服务电话: 0755-22674600
邮箱: earbus@ear-bus.com

50-25% 
25-0% 

充满电，四个灯常亮

为耳机充电状态
100-70%
70-50% 
50-25%
3-0%

3个灯常亮
2个灯常亮
1个灯常亮
1个灯闪烁

4个灯常亮
3个灯常亮
2个灯常亮
1个灯常亮

Charge the headset
100-70%
70-50% 
50-25%
3-0%

4lights are always on
3lights are always on
2lights are always on
1 lights are always on

Indicator Light Indicator Light

Touch Button Touch Button

Charging the earbuds

Lanyard hole

挂绳孔

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to 
the following two conditions: (1) This device may not cause harmful 
interference, and (2) this device must accept any interference received, 
including interference that may cause undesired operation.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. 
The device can be used in portable exposure condition without restriction.




